

《单词百科:telecommunications是什么意思?telecommunications怎么发音? telecommunications的解释和用法》

英语单词telecommunications是什么意思?telecommunications怎么读?telecommunications怎么发音?简答网为您整理了telecommunications的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



telecommunications怎么读

telecommunications的读音:[telik mju n ke nz]

telecommunications的意思

1、n.[电]电通信;电信，通讯;电信学;电讯;

telecommunications的近义词

1、broadcasting n.（电台、电视台的）广播，播放;（电台、电视台）广播员的职业;

- 2、communications n.通信;交流(communication的名词复数);交际;信息;通信工具;
- 3、email n.电子邮件;
- 4、network n.网络;网状物;网状系统;广播网;
- 5、radio n.无线电;收音机;无线电广播台;无线电收发报机;

telecommunications的双语例句

- 1、English is the language of international business, telecommunications, aviation & medicine.

英语是国际贸易、电信、航空和医药的通用语言。

- 2、Alexander Graham Bell was a pioneer in the field of telecommunications.

亚历山大贝尔在电传领域里是个先锋。

- 3、A digital switching device in telecommunications for routing lines.

电讯中用于线路路由的数字交换装置。

- 4、technological developments in telecommunications

电信技术的发展

- 5、He says, as we move into the 1900 s, we can expect even greater flexibility in telecommunications.

他说,当我们进入90年代的时候,可以预期电信将具有更大的灵活性。

- 6、Well advanced communication facilities, Jilin Province, four telecommunications transmission, one of the data hub.

通讯设施先进完备,是吉林省四个电信传输、数据枢纽之一。

- 7、For instance, in telecommunications, or geology, 3 D data management is needed.

比如在远程通讯或者是地质方面就需要3D数据的管理。

- 8、At lease 3 years working experience in telecommunications field.

至少有3年在电信方面工作经验.

9、Figures from the Ministry of Public Management , Home Affairs , Posts and Telecommunications reflect this trend.

来自日本总务省的数据也反映出这一价值取向.

10、Its equipment for cars, and clocks, electronics, machinery, telecommunications, stationery and other industries.

其设备适用于汽车、钟表、电子、机械、通信、文具等多种行业.

11、First, your local telecommunications Yellow Pages.

一是你们当地的电信黄页.

12、Responsible for writing English Correspondence and telecommunications to foreign trade partners.

负责书写给外国贸易伙伴的英文函电.

13、...a Japanese telecommunication company.

日本电信公司

14、However, the same basic communications concepts apply to both local communications and telecommunications.

然而, 运用于本地传输和电信时,通信概念的本义是一样的.

15、I can't receive any telecommunications signals sent from broadcasting stations.

我现在接收不到电台发出的电信号.

16、The Telecommunications Management Network (TMN) supports management activities associated with telecommunication networks.

电信管理网 (TMN) 支持与电信网络有关的管理行为.

17、The SS 7 network exists outside of the telecommunications network and is accessed through special UNIX commands.

SS7网络存在于电信网络之外,并通过特殊的UNIX命令来访问.

18、[只用于名词前]a telecommunication company

电信公司

以上是简答网为您整理的telecommunications怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于telecommunications的用法、telecommunications的释义、telecommunications的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/telecommunications>

